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Odgovor na poslansko vprašanje Predraga Bakoviča o neenakopravni obravnavi in 

diskriminaciji glede izplačevanja dodatkov v slovenski policiji

Vlada Republike Slovenije (v nadaljnjem besedilu: Vlada) je prejela poslansko vprašanje 

Predraga Bakoviča o neenakopravni obravnavi in diskriminaciji glede izplačevanja dodatkov v 

Slovenski policiji. 

Vlada v nadaljevanju odgovarja. 

1. Ali inšpektorji NIJZ zaradi izdaje odločb po E-poti  prejemajo dodatek za povečan 

obseg dela in COVID dodatek ? Če ga, prosim za utemeljitev zakaj, kajti večino del 

opravijo policisti, ki so v neposrednem stiku z osebami, ki prihajajo iz redečega območja 

in so ti najbolj ogroženi glede okužbe z virusom.  

Zakon o nalezljivih boleznih (Uradni list RS, št. 33/06 – uradno prečiščeno besedilo in 49/20 –

ZIUZEOP) v 19. členu med drugim določa, da karanteno odredi minister, pristojen za 

zdravje, na predlog Inštituta za varovanje zdravja Republike Slovenije. Zakon o interventnih 

ukrepih za omilitev in odpravo posledic epidemije COVID-19 (Uradni list RS, št. 80/20) je 

določil, da ne glede na določbo drugega odstavka 19. člena ZNB karanteno iz prvega odstavka 

19. člena ZNB odredi minister, pristojen za zdravje, ali od njega pooblaščena oseba. Minister, 

pristojen za zdravje, je na tej podlagi za izdajo odločb o odreditvi karantene pooblastil javne 

uslužbence, zaposlene v Ministrstvu za zdravje. 

Javni uslužbenci Ministrstva za zdravje, ki izdajajo odločbe o odreditvi karantene, ne prejemajo 

dodatka za povečan obseg dela in COVID dodatka. Ob tem dodajamo, da je COVID dodatek po 

Zakonu o interventnih ukrepih za zajezitev epidemije COVID-19 in omilitev njenih posledic za 

državljane in gospodarstvo lahko pripadal le v času epidemije.

2. V kakšni višini so bili izplačani zgornji dodatki inšpektorjem NIJZ po tem, ko so 

policisti v največjem deležu prevzeli vročanje odločb, ter koliko je bilo oseb, ki so 

omenjena sredstva dobile? 

Kot je pojasnjeno zgoraj, odločbe o odreditvi karantene v elektronski obliki izdajajo uslužbenci 

Ministrstva za zdravje in ne inšpektorji NIJZ, kot navaja poslanec. Uslužbencem Ministrstva za 

zdravje dodatki niso bili izplačani. 

3. Kaj bo vodstvo policije storilo, da bo razbremenilo policiste teh dodatnih del in kako 

bo ovrednotilo to njihovo dodatno delo? 

Policisti so bili v času razglašene epidemije upravičeni do dveh dodatkov iz naslova razglašene 

epidemije, in sicer po Kolektivni pogodbi za javni sektor (Uradni list RS, št. 57/08, 23/09, 91/09, 

89/10, 89/10, 40/12, 46/13, 95/14, 91/15, 21/17, 46/17, 69/17 in 80/18), ki v 11. točki prvega 

odstavka 39. člena ureja dodatek za delo v rizičnih razmerah (območje vojne nevarnosti, 

nevarnosti terorističnih napadov z biološkimi agensi, demonstracij, naravnih nesreč, epidemij in 

epizootij) ter po 71. členu Zakona o interventnih ukrepih za zajezitev epidemije COVID-19 in 



omilitev njenih posledic za državljane in gospodarstvo (Uradni list RS, št. 49/20 in 61/20), ki 

ureja dodatek za nevarnost in posebne obremenitve v času epidemije COVID-19. Policisti so 

prejeli izplačane dodatke za mesece marec, april in maj. Skupno so policisti tako lahko prejeli iz 

naslova obeh dodatkov največ 100 % urne postavke osnovne plače zaposlenega.

Vodstvo policije si že od leta 2015, ko se je gospodarstvo začelo krepiti in so se varčevalni 

ukrepi postopno ukinjali, prizadeva za kadrovsko okrepitev policije, ki bi tako pripomogla k delni 

razbremenitvi obstoječega kadra. V Resoluciji o dolgoročnem razvojnem programu policije do 

leta 2025 – »Kakovostna policija za varno Slovenijo« (Uradni list RS, št. 75/15) je določeno, da 

policija za približevanje vzdržni fluktuaciji kadra izvaja aktivnosti za promocijo zaposlovanja v 

policiji z vsakoletnim razpisom za zaposlitev policistov in kontinuirano izvaja višješolski študijski 

program za poklic policist. Tako se v policiji vsakoletno zaposli približno 100 kandidatov za 

policiste za vpis v Višješolski študijski program za poklic policista. V letošnjem letu bo policiji po 

vsej verjetnosti uspelo zaposliti 200 kandidatov. 

Z aktivno promocijo zaposlovanja je tako uspelo ublažiti večletni trend negativne fluktuacije 

kadra in tako so v policiji v preteklem letu prvič dosegli večje število sklenitev delovnega 

razmerja od prenehanj. Prizadevajo si, da bo tako tudi letos in v prihodnje.

Na podlagi strokovnih ugotovitev izkazanih zahtev za dvig poklicnega standarda je bil uveden 

višješolski študijski program za poklic policist. Zaradi dviga poklicnega standarda za poklic 

policista so se leta 2018 sistemizirala delovna mesta, na katerih policisti opravljajo naloge z 

višjo strokovno izobrazbo in se na ta delovna mesta premestilo policiste, ki so prej zasedali 

delovna mesta z zahtevano srednješolsko izobrazbo. Posledično so bili policisti uvrščeni v višje 

plačne razrede.

Zaradi slabše kadrovske zasedenosti v določenih enotah, ki ne presegajo 85 % zasedenosti 

sistemiziranih delovnih mest, so policisti v takih enotah upravičeni do izplačila delovne 

uspešnosti iz povečanega obsega dela. Do tega dodatka so upravičeni tudi policisti, ki izvajajo 

postopke prekrškovnega organa.

Uslužbenci policije so tudi upravičeni do izplačila delovne uspešnosti iz povečanega obsega 

dela zaradi sodelovanja pri izvajanju posebnega projekta »Varovanje schengenske meje EU in 

obvladovanje problematike ilegalnih migracij«. Vodstvo policije si prizadeva, da bi se navedeni 

projekt podaljšal, saj policija prevzema vedno več obveznosti iz naslova varovanja schengenske 

meje EU.

Pri izdaji odločb o odreditvi karantene pri prestopanju meje se je poskušalo uvesti čimbolj 

preprosto informacijsko rešitev, z namenom, da se policiste čim manj obremenjuje. Z iskanjem 

najboljših rešitev se bo tudi v prihodnje poizkušalo kar najbolje optimizirati postopke policistov. 

4. Kakšne ukrepe boste sprejeli, da bodo odločbe s strani inšpektorjev NIJZ pripravljene 

hitreje kot so trenutno. 

Ministrstvo za zdravje v sodelovanju s policijo išče možnosti za čimbolj preproste informacijske 

rešitve, ki omogočajo čim hitrejše izdajanje odločb. Ministrstvo za zdravje zagotavlja dovolj 

veliko število javnih uslužbencev, ki izdajajo odločbe, z namenom, da bi bil postopek izdaje 

odločb kar najhitrejši.

Trenutna informacijska rešitev omogoča optimalen način izdajanja odločb o karanteni.  V 

obdobju od 20. 8. 2020 do 3. 9. 2020 je povprečni čas od podane zahteve za izdajo odločbe o 

karanteni do vrnitve izdane odločbe o karanteni na mejnem prehodu znašal manj kot 5 minut pri 

več kot 8.500 izdanih odločbah.


